
 Protokół Nr XIX/16  
z obrad XIX Sesji Rady Gminy Stargard  

odbytej dnia 30 czerwca 2016 r. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal o godzinie 10 00 otworzył obrady XIX Sesji 
Rady Gminy Stargard i powitał wszystkich przybyłych.  

Ad.1. Sprawy regulaminowe  

Na podstawie listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do protokołu Przewodniczący Rady 
Gminy Edward Kosmal stwierdził, że na stan  15 radnych obecnych było 15 radnych, co 
stanowiło quorum do prowadzenia prawomocnych obrad. 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  
Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz 
Zastępca Wójta Jerzy Makowski 
Skarbnik Gminy Bernadeta Opasińska 
Radca Prawny Patrycja Rybak-Dębińska  
oraz sołtysi zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik numer 2 oraz operator 
nagrywający obrady sesji i przedstawiciele prasy lokalnej oraz inne osoby.  
Następnie Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal postawił wniosek formalny na 
prośbę Wójta Gminy o zmianę porządku obrad sesji  poprzez wprowadzenie dwóch 
dodatkowych projektów  uchwał jako punkt tj. 
15.Podjęciecie uchwały w sprawie zwołania zebrania wiejskiego  
16.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu  
     zagospodarowania przestrzennego dla działki Nr 53/1 położonej w obrębie ewidencyjnym  
     Klępino  . 
Wójt Gminy przedstawiając uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki Nr 
53/1 położonej w obrębie ewidencyjnym Klępino powiedział,  iż przedmiotem sporządzenia 
zmiany jest umożliwienie wydzielenia lokalu mieszkalnego w budynku o funkcji usług 
oświatowych i dotyczy to  budynku  w miejscowości Klępino  gdzie w jednej części  była 
biblioteka , a druga część jest  mieszkalna. Pojawił się problem przy sprzedaży tej części 
gdzie była biblioteka ponieważ została zapisana funkcja- teren usług oświatowych , a ma być 
teren zabudowy mieszkaniowej- dodał wójt.   
Wniosek o zmianę porządku obrad został  podjęty jednogłośnie tj. 15 głosami ‘za”. 
Porządek obrad XIX sesji Rady Gminy Stargard  jaki otrzymali radni wraz z zawiadomieniem 
o terminie sesji przedstawiał się w brzmieniu jak niżej :  
1. Sprawy regulaminowe: 

- otwarcie obrad XIX sesji Rady Gminy  
- stwierdzenie quorum  
- przyjęcie protokołu Nr XVIII z obrad sesji Rady Gminy Stargard  odbytej w dniu 25 maja 

2016 r.   
- zatwierdzenie porządku obrad 

2.Interpelacje radnych 
3.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2015 r.  
   po uprzednim : 
   - rozpatrzeniu sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy Stargard  za 2015 rok 
   -rozpatrzeniu sprawozdania finansowego Gminy Stargard za 2015 rok 
5.Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2015  
   po uprzednim zapoznaniu się  z :  
   1) sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za 2015 r. 
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   2) sprawozdaniem finansowym Gminy za 2015 r. 
   3) opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu  
   4) informacją o stanie mienia komunalnego 
   5) stanowiskiem Komisji Rewizyjnej 
   6) opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej  
6.Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2016 r. 
7.Podjęcie uchwały w sprawie aktualności Studium uwarunkowań i kierunków  
   zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard Szczeciński oraz obowiązujących  
   miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego na terenie gminy Stargard   
8.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków  
   zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard Szczeciński  
9.Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy  
   Stargard dla przebiegu linii elektroenergetycznej wysokiego napięcia 110 kV w obrębach  
   Lipnik, Klępino, Kiczarowo, Strachocin, Ulikowo, Sułkowo, Tychowo, Trzebiatów i  
   Krąpiel  
10.Podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia i wdrożenia do realizacji  
     Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Stargard, opracowanego w ramach realizacji  
     projektu pn.„Zintegrowany Plan Gospodarki Niskoemisyjnej Szczecińskiego Obszaru  
     Metropolitarnego „ 
11.Podjęcie uchwały w sprawie zwołania zebrania wiejskiego 
12.Podjęcie uchwały w sprawie odmowy uchylenia uchwały 
13.Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego pn. „ Niebieski korytarz  
     ekologiczny koryta rzeki Iny i jej dopływów – II”  
14.Podjęcie uchwały w sprawie zasad postępowania w sprawach udzielania dotacji w zakresie  
     ratownictwa wodnego  
15.Informacja o wynikach  przeprowadzonej kontroli z działalności Gminnej Biblioteki  
     Publicznej w Klępinie  
     Informację przedstawia Komisja Rewizyjna  
16.Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym 
17.Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie międzysesyjnym 
18.Odpowiedzi na interpelacje radnych 
19.Wolne wnioski i zapytania  
20.Sprawy różne  
21.Ustalenie terminu następnej sesji  
22.Zamknięcie obrad sesji 
Odczytany przez Przewodniczącego Rady Gminy porządek obrad XIX sesji Rady Gminy 
Stargard według, którego Rada obradowała  został przyjęty jednogłośnie tj. 15 głosami „za”, a 
przedstawiła się w brzmieniu jak niżej:   
 
1. Sprawy regulaminowe: 

- otwarcie obrad XIX sesji Rady Gminy  
- stwierdzenie quorum  
- przyjęcie protokołu Nr XVIII z obrad sesji Rady Gminy Stargard  odbytej w dniu 25 maja 

2016 r.   
- zatwierdzenie porządku obrad 

2.Interpelacje radnych 
3.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2015 r.  
   po uprzednim : 
  - rozpatrzeniu sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy Stargard  za 2015 rok 
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   -rozpatrzeniu sprawozdania finansowego Gminy Stargard za 2015 rok 
5.Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2015  
   po uprzednim zapoznaniu się  z :  
   1) sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za 2015 r. 
   2) sprawozdaniem finansowym Gminy za 2015 r. 
   3) opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu  
   4) informacją o stanie mienia komunalnego 
   5) stanowiskiem Komisji Rewizyjnej 
   6) opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej  
6.Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2016 r. 
7.Podjęcie uchwały w sprawie aktualności Studium uwarunkowań i kierunków  
   zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard Szczeciński oraz obowiązujących  
   miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego na terenie gminy Stargard   
8.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków  
   zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard Szczeciński  
9.Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy  
   Stargard dla przebiegu linii elektroenergetycznej wysokiego napięcia 110 kV w obrębach  
   Lipnik, Klępino, Kiczarowo, Strachocin, Ulikowo, Sułkowo, Tychowo, Trzebiatów i  
   Krąpiel  
10.Podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia i wdrożenia do realizacji  
     Planu  Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Stargard, opracowanego w ramach realizacji  
     projektu pn.„Zintegrowany Plan Gospodarki Niskoemisyjnej Szczecińskiego Obszaru  
     Metropolitarnego „ 
11.Podjęcie uchwały w sprawie zwołania zebrania wiejskiego 
12.Podjęcie uchwały w sprawie odmowy uchylenia uchwały 
13.Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego pn. „ Niebieski korytarz  
     ekologiczny koryta rzeki Iny i jej dopływów – II”  
14.Podjęcie uchwały w sprawie zasad postępowania w sprawach udzielania dotacji w zakresie  
     ratownictwa wodnego  
15.Podjęcie uchwały w sprawie zwołania zebrania wiejskiego  
16.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu  
     zagospodarowania przestrzennego dla działki nr 53/1 położonej w obrębie ewidencyjnym  
     Klępino  
17.Informacja o wynikach  przeprowadzonej kontroli z działalności Gminnej Biblioteki  
     Publicznej w Klępinie  
     Informację przedstawia Komisja Rewizyjna  
18.Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym 
19.Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie międzysesyjnym 
20.Odpowiedzi na interpelacje radnych 
21.Wolne wnioski i zapytania  
22.Sprawy różne  
23.Ustalenie terminu następnej sesji  
24.Zamknięcie obrad sesji 
Protokół nr XVIII/16 z obrad sesji Rady Gminy Stargard odbytej w dniu 25 maja 2016 roku 
został przyjęty jednogłośnie ( 15 głosami „za”) bez odczytywania. 
Ad.1 
Jak wyżej. 
Ad.2 
Interpelacje nie zostały zgłoszone.  
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Ad.3 
Podjęcie uchwały Nr XIX/123/16 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 
2015 r. 
Przewodniczący rady powiedział, że na posiedzeniach komisji wszystkie sprawy związane ze 
sprawozdaniem finansowym i sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2015 r. zostały  
omówione, a  pytania wyjaśnione. Następnie przewodniczący rady zapytał radnych czy mają 
pytania do sprawozdań.  
Wobec braku pytań przewodniczący odczytał projekt uchwały Nr XIX/123/16 w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2015 r. i poddał pod głosowanie. 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 15 głosami „za” , 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 podjęła uchwałę Nr XIX/123/16 w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2015 , która stanowi załącznik nr 3 do 
protokołu.    
Ad.5 
Podjęcie uchwały Nr XIX/124/16 w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu 
za rok 2015  
Kolejno przystąpiono do realizacji następnego punku z porządku obrad sesji związanego z 
udzieleniem absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu wykonania budżetu gminy za rok 2015 i 
tutaj przewodniczący rady odczytał projekt uchwały Nr XIX/124/16 w sprawie absolutorium 
z tytułu wykonania budżetu za rok 2015 oraz przedstawił dokumenty wymagane prawem 
zawarte w projekcie uchwały jak niżej :  
- sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2015 r. ( stanowi załącznik nr 4 do protokołu )  
- sprawozdanie finansowe gminy za 2015 rok ( stanowi załącznik nr 5 do protokołu ) 
- uchwałę NR CIV.211.2016 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Szczecinie z dnia 26 kwietnia 2016 r. w sprawie wydania opinii o sprawozdaniu z wykonania 
budżetu Gminy Stargard za 2015 rok wraz z informacją o stanie mienia  , gdzie z części 
odczytanej przez przewodniczącego rady wynikało, że  opinia  była pozytywna ( stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu ), 
-  informacja o stanie mienia komunalnego ( stanowi załącznik nr 7 do protokołu) ,  
- stanowisko Komisji Rewizyjnej  ( stanowi załącznik nr 8 do protokołu ), 
- uchwała NR CLXXXI.339.2016 Składu  Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Szczecinie z dnia 22 czerwca 2016 r. w sprawie wydania opinii o wniosku Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy Stargard w sprawie absolutorium, gdzie z części odczytanej przez 
przewodniczącego rady wynikało ,że  opinia była pozytywna( stanowi załącznik nr 9 do 
protokołu wraz z wnioskiem Komisji Rewizyjnej ) . 
Po przedstawieniu w/w dokumentów przewodniczący rady zapytał czy radni mają uwagi bądź 
pytania.  
Radni uwag i pytań nie zgłosili wobec powyższego przewodniczący rady odczytał projekt 
uchwały za udzieleniem Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za 
rok 2015 i poddał pod głosowanie.  
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania, 15 głosami „za” , 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 podjęła uchwałę Nr XIX/124/16 w sprawie 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2015, która stanowi załącznik nr 10 do 
protokołu .  
Ponadto przewodniczący rady poinformował, że komisje na swoich posiedzeniach  przyjęły 
sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury za 
2015 rok  , które stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  
Wójt Gminy podziękował radnym Rady Gminy Stargard  za udzielenie absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu gminy za 2015 rok. 
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Ad.6 
Podjęcie uchwały Nr XIX/125/16 w sprawie zmian budżetu gminy  na 2016 r.  
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały. 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 15 głosami „za’ , 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się” 0 podjęła uchwałę Nr XIX/125/16 w sprawie zmian 
budżetu gminy na 2016 r. , która stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  
Ad.7 
Podjęcie uchwały Nr XIX/126/16 w sprawie aktualności Studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard Szczeciński oraz 
obowiązujących miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego na terenie 
gminy Stargard   
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały. 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania, 15 głosami „za” , 
„przeciw „ 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 podjęła uchwałę Nr XIX/126/16 w sprawie 
aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 
Stargard Szczeciński oraz obowiązujących miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego na terenie gminy Stargard, która stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
Ad.8 
Podjęcie uchwały Nr XIX/127/16 w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań 
i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard Szczeciński   
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały. 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 15 głosami „za” , 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 podjęła uchwałę Nr XIX/127/16  w sprawie 
uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
gminy Stargard Szczeciński, która stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
Ad.9 
Podjęcie uchwały Nr XIX/128/16 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Stargard dla przebiegu linii elektroenergetycznej wysokiego 
napięcia 110 kV w obrębach Lipnik, Kl ępino, Kiczarowo, Strachocin, Ulikowo, Sułkowo, 
Tychowo, Trzebiatów i Krąpiel  
Przewodniczący rady  poinformował radnych o konieczności uzupełnienia projektu uchwały i 
uzasadnienia z uwagi na Postanowienie Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi prostujące 
oczywiste błędy pisarskie jakie wkradły się do decyzji dotyczącej przeznaczenia na cele 
nierolnicze i jest to: 
- w § 24 pkt 1 dopisujemy „ Wraz z postanowieniem z dnia 21 czerwca 2016 r. (  
  znak:G.2.tr.057-602-166/16 ) „ , 
- w uzasadnieniu pkt 3 litera a) dopisujemy „Wraz ze sprostowaniem z dnia 21 czerwca 2016  
   r. )  
Radni dokonali uzupełnienia swoich projektów uchwał o podane błędy pisarskie. 
Następnie przewodniczący odczytał projekt uchwały uwzględniający naniesione błędy 
pisarskie i wobec braku uwag ze strony radnych poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 15 głosami ‘za’ , 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0   podjęła uchwałę Nr XIX/128/16 w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard dla przebiegu linii 
elektroenergetycznej wysokiego napięcia 110 kV w obrębach Lipnik, Klępino, Kiczarowo, 
Strachocin, Ulikowo, Sułkowo, Tychowo, Trzebiatów i Krąpiel , która stanowi załącznik nr 
15 do protokołu. 
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Ad.10  
Podjęcie uchwały Nr XIX/129/16 zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia i wdrożenia 
do realizacji Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Stargard, opracowanego w 
ramach realizacji projektu pn. „Zintegrowany Plan Gospodarki Niskoemisyjnej 
Szczecińskiego Obszaru Metropolitarnego „   
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały. 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania  15 głosami ‘za” , 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 podjęła uchwałę Nr XIX/129/16 zmieniającą 
uchwałę w sprawie przyjęcia i wdrożenia do realizacji Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla 
Gminy Stargard, opracowanego w ramach realizacji projektu pn. „Zintegrowany Plan 
Gospodarki Niskoemisyjnej Szczecińskiego Obszaru Metropolitarnego„ , który stanowi 
załącznik nr 16 do protokołu. 
Ad.11 
Podjęcie uchwały Nr XIX/130/16 w sprawie zwołania zebrania wiejskiego     
Przewodniczący rady odczytał w /w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 15 głosami „za’ , 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 podjęła uchwałę Nr XIX/130/16 w sprawie 
zwołania zebrania wiejskiego, która stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
Ad.12 
Podjęcie uchwały Nr XIX/131/16 w sprawie odmowy uchylenia uchwały  
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały. 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania11 głosami „za” , 
1 głosie „przeciw” i 3 głosami „ wstrzymującymi się „ podjęła uchwałę Nr XIX/131/16 w 
sprawie odmowy uchylenia uchwały, która stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
Wójt Gminy poinformowała , że po wpłynięciu poselskiego projektu ustawy o inwestycjach w 
zakresie elektrowni wiatrowych dnia 19 lutego 2016 r. do Sejmu i całej procedurze  w dniu 22 
czerwca Prezydent podpisał ustawę o inwestycjach w zakresie elektrowni wiatrowych. 
Ad.13 
Podjęcie uchwały Nr XIX/132/16 w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego pn. „ 
Niebieski korytarz ekologiczny koryta rzeki Iny i jej dopływów – II „  
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 15 głosami „za’ , 
„ przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 podjęła uchwałę Nr XIX/132/16 w sprawie 
ustanowienia użytku ekologicznego pn. „Niebieski korytarz ekologiczny koryta  rzeki Iny i jej 
dopływów – II „ , która stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
Ad.14 
Podjęcie uchwały Nr XIX/133/16 w sprawie zasad postępowania w sprawach udzielania 
dotacji w zakresie ratownictwa wodnego    
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały, który został  poprawiony m.in.  o zapis 
dotyczący  terminu składania ofert  i taki projekt radni otrzymali . 
Wobec braku uwag do projektu przewodniczący rady poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 15 głosami ‘za’ , 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 podjęła uchwałę Nr XIX/133/16 w sprawie zasad 
postępowania w sprawach udzielania dotacji w zakresie ratownictwa wodnego, która stanowi 
załącznik nr 20 do protokołu. 
Ad.15 
Podjęcie uchwały Nr XIX/134/16 w sprawie zwołania zebrania wiejskiego     
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały. 
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Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania  15 głosami „za” , 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 podjęła uchwałę nr XIX/134/16 w sprawie 
zwołania zebrania wiejskiego, która stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
Ad.16 
Podjęcie uchwały Nr XIX/135/16 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki nr 53/1 położonej w 
obrębie ewidencyjnym Klępino 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały. 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 15 głosami ‘za’ , 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 podjęła uchwałę Nr XIX/135/16 w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla działki nr 53/1 położonej w obrębie ewidencyjnym Klępino, która stanowi załącznik nr 22 
do protokołu. 
Ad.17 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda poinformowała, że w skład komisji do 
przeprowadzenia kontroli zostały wyznaczone po jednej  osobie  z każdej komisji , a 
następnie została poproszona Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i 
Budżetu Sylwia Więcek jako członek komisji kontrolującej do przedstawienia informacji o 
wynikach z przeprowadzonej kontroli. 
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek 
odczytała  protokół( bez załączników) z przeprowadzonej kontroli w dniach od 17 maja 2016 
r. do  08 czerwca 2016 r. , zakresem kontroli objęto :  
„ działalność Gminnej Biblioteki Publicznej w Klępinie i podległych filii bibliotecznych oraz 
stan budynków w których się znajdują. 
Podsumowując kontrolę radna Sylwia Więcek powiedziała, że wniosków z kontroli nie będzie 
bo zostaną przestawione  w terminie późniejszym. W kontroli udział wzięli członkowie 
poszczególnych komisji  i dlatego protokół z kontroli otrzymają wszyscy radni i na swoich 
posiedzeniach omówią i przedstawią swoją opinię dodała radna Sylwia Więcek, a konkretne 
wnioski zostaną przedstawione na sesji wrześniowej - jest to taka wspólna propozycja. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda  powiedziała ,że nie będziemy tego 
czytać ponieważ  wnioski muszą wypłynąć z poszczególnych komisji . Propozycja jest taka 
powiedziała przewodnicząca komisji rewizyjnej,  aby komisje wypracowały swoje 
propozycje, a wówczas zostanie  wypracowane wspólne stanowisko .   
Przewodniczący rady powiedział, że  przychyla się też do tej propozycji  Komisji Rewizyjnej 
i Przewodniczących pozostałych Komisji  i radni też się do tej propozycji przychylają – dodał 
przewodniczący rady. 
Ad.18  
Radni przed rozpoczęciem obrad otrzymali pisemną informację Wójta Gminy dotyczącą 
wykonania zadań przez gminę w okresie międzysesyjnym oraz zestawienie zarządzeń Wójta 
Gminy Stargard wydanych w okresie od 25 maja do dnia 28 czerwca 2016 r.  
Kolejno Wójt poinformował  w jakich spotkaniach czy uroczystościach wspólnie  lub każdy z 
osobna uczestniczyli, a mianowicie : 
- 28.05.2016 r. w miejscowości Krąpiel  „ Festyn Rodzinny” , 
- 04.06.2016 r. Międzygminne Zawody Sportowo-Pożarnicze  Ochotniczych Straży  
  Pożarnych w Gminie Stara Dąbrowa i tutaj wójt poinformował o wynikach  zawodów, gdzie  
  OSP Żarowo – Gmina Stargard zajęło pierwsze miejsce, 
- 04.06.2016 r.odbyły się festyny z okazji Dnia Dziecka ;Małkocin, Lipnik, Grzędzice, Skalin, 
- 14.06.2016 r. Walne Zgromadzenie WIR w m. Chociwel , 
- 17.06.2016 r.  Olimpiada Przedszkolaka – Szkoła Podstawowa w Sownie , 
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- 19.06.2016 r. Jubileusz 70-leca Parafii Św. Józefa w Stargardzie, 
- 20.06.2016 r. Konferencja NIK NT. „ Ochrona zabytków i opieka nad zabytkami „ – 
  Szczecin, 
- 24.06.2016 r. Zakończenie roku szkolnego w szkołach na terenie gminy, 
- 25.06.2016 r. Zakończenie roku szkolnego Przedszkolu w Witkowie , 
- 25.06.2016 r. Barzkowice  „ Festyn Rodzinny”  i 28.06.16 odpust z nabożeństwem ku czci  
   Miłosierdzia Bożego.  
Przedłożona informacja Wójt gminy wraz zestawieniem zarządzeń przedstawiała się w 
brzmieniu jak niżej :  
 
REFERAT FINANSOWY 

I. Zarządzenie Nr 90/16 Wójta Gminy Stargard z dnia 31 maja 2016 r.  w sprawie zmian 
budżetu gminy na 2016 r.  

Zmniejszenie dochodów  budżetowych o kwotę  9 000 zł z tytułu dotacji celowej  z budżetu 
państwa na realizację zadań zleconych w dziale 852 – Pomoc społeczna, rozdział 85211 
Świadczenie wychowawcze. 
Zwiększenie dochodów budżetowych o kwotę 21 476 zł z tytułu dotacji celowych z budżetu 
państwa na realizację zadań zleconych w działach: 

1) 852 – Pomoc społeczna, rozdział 85211 - Świadczenie wychowawcze – o kwotę 
9 000 zł, 

2) 852 – Pomoc społeczna, rozdział 85213 – Składki na ubezpieczenie zdrowotne 
opłacane za osoby pobierające niektóre świadczenia z pomocy społecznej, niektóre 
świadczenia rodzinne oraz za osoby uczestniczące w zajęciach w centrum 
integracji społecznej – o kwotę 12 476 zł. 

Zwiększenie wydatków budżetowych związanych z zadaniami zleconymi  o kwotę 12 476 zł 
w dziale 852 – Pomoc społeczna, rozdział 85213 – Składki na ubezpieczenie zdrowotne 
opłacane za osoby pobierające niektóre świadczenia z pomocy społecznej, niektóre 
świadczenia rodzinne oraz za osoby uczestniczące w zajęciach w centrum integracji 
społecznej. 
Zmiany w wydatkach budżetowych polegające na zmniejszeniu i jednoczesnym zwiększeniu 
wydatków związanych z zadaniami własnymi  o kwotę 68 031 zł w działach: 
1/ 600 – Transport i łączność (drogi publiczne gminne, drogi wewnętrzne) : ± 52 000 zł 
2/ 750 – Administracja publiczna (urzędy wojewódzkie, urzędy gmin, pozostała działalność) :  

± 9 212 zł 
3/ 758 - Różne rozliczenia ( różne rozliczenia finansowe, rezerwy ogólne i celowe) : ± 2 000 
zł 
4/ 851 – Ochrona zdrowia ( lecznictwo ambulatoryjne) : ± 2 000 zł 
5/ 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska (gospodarka ściekowa i ochrona wód, 
utrzymanie zieleni w miastach i gminach, oświetlenie ulic, placów i dróg, pozostała 
działalność ): ± 2 069 zł 
6/ 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego (pozostała działalność ):   ± 750 zł 
Zmiany dochodów spowodowały zmiany w planie finansowym Urzędu Gminy.  Zmiany 
wydatków spowodowały zmiany w planach finansowych: Urzędu Gminy i Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej. 

II.  Zarządzenie Nr 112/16 Wójta Gminy Stargard z dnia 16 czerwca 2016 r.  w sprawie 
zmian w budżecie gminy na 2016 r.  

Zmiany w wydatkach budżetowych, związanych z realizacją zadań własnych, polegające na 
zmniejszeniu i jednoczesnym zwiększeniu wydatków  o kwotę w 15 446 zł w działach : 
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1/ 750 – Administracja publiczna (urzędy gmin): ± 2 000 zł 
2/ 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa ( ochotnicze straże pożarne):  

 ± 2 200 zł 
3/ 758 – Różne rozliczenia (rezerwy ogólne i celowe): - 760 zł 
4/ 801 – Oświata i wychowanie (zespoły obsługi ekonomiczno – administracyjnej szkół, 
dokształcanie i doskonalenie nauczycieli, pozostała działalność) : ±  3 248 zł 
5/ 852 – Pomoc społeczna (ośrodki pomocy społecznej): ± 4 900 zł 
6/ 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska ( gospodarka ściekowa i ochrona wód, 
gospodarka odpadami, ochrona powietrza atmosferycznego i klimatu):  + 1 760 zł; - 1 000 zł 
7/ 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego (pozostała działalność): ± 1 338 zł 
Zmiany wydatków spowodowały zmiany w planach finansowych: Urzędu Gminy, Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej, Gimnazjum Gminy  i  Ośrodka Administracyjnego Szkół. 
 
REFERAT GOSPODARKI KOMUNALNEJ I INWESTYCJI 
I. Zadania wykonane. 
1.Remont nawierzchni asfaltowych (masą na gorąco) drogi gminnej Nr 490015Z 
w m. Grzędzice i Lipnik oraz na odcinku Lipnik – Grzędzice – Żarowo.  
2.Remont drogi gminnej Nr 490015Z na odcinku Żarowo – Lubowo poprzez ścięcie poboczy 
i wykonanie rowu wzdłuż nawierzchni w celu odwodnienia drogi.  
3.Remont drogi wewnętrznej (dz. nr geod. 76/6) w m. Żarowo poprzez ścięcie poboczy 
i wyrównanie nawierzchni wraz z częściowym odtworzeniem przebiegu drogi w jej granicach 
ewidencyjnych.  
4.Remont drogi gminnej ul. Radości w m. Grzędzice polegający na przesunięciu nawierzchni 
utwardzonej (płyty betonowe) w celu odtworzenia przebiegu drogi w jej granicach 
ewidencyjnych wraz z cięciem poboczy w celu poprawy odwodnienia drogi.  
5.Remonty urządzeń melioracyjnych – rowów odwadniających drogi stanowiące własność 
Gminy Stargard  m. Małkocin, Poczernin, Święte i Rogowo.  
6.Remonty urządzeń melioracyjnych – przepustów odwadniających drogi stanowiące 
własność Gminy Stargard m. Rogowo, Żarowo (ul. Reymonta), Witkowo Drugie. 
7.Wykonano odwodnienia drogi gminnej nr 490015Z (dz. nr geod. 26) w obszarze 
miejscowości Lipnik.  
8.W miejscowości Strzyżno wykonano utwardzenie nawierzchni w ciągu drogi gminnej przy 
budynkach wielorodzinnych (zjazd od strony m. Kurcewo) w celu uporządkowania placu pod 
zbiorcze kontenery na odpady.  
9.Wykonano przegląd mostu na rzece Inie w m. Lubowo oraz przeprowadzono ocenę stanu 
odwodnienia drogi gminnej Nr 490015Z w otoczeniu powyższego mostu.  
10.Remont drogi wewnętrznej ul. Ogrodowa w m. Witkowo Drugie polegający na 
wyrównaniu nawierzchni (przez uzupełnienie wybojów żużlem).   
11.Przeprowadzono pomiary natężenia ruchu drogowego na przejazdach kolejowo – 
drogowych w ciągach dróg stanowiących własność Gminy Stargard. Pomiary prowadzone 
były w obszarach miejscowości Witkowo Pierwsze, Witkowo Drugie, Strachocin, Ulikowo 
(2 przejazdy) oraz Grzędzice.  
12.Wykonano rurociąg w m. Kiczarowo, polegający na połączeniu istniejącego rurociągu z 
nową działką (nr geod. 226/2) oraz wyrównaniu terenu w okolicach placu zabaw.  
13.Wymiana bramy i furtki na cmentarzu w Pęzinie. 
14.Cięcia pielęgnacyjne z usunięciem posuszu drzew na cmentarzach. 
15.Zakup wraz z transportem piasku do piaskownic na placach zabaw (Święte, Pęzino, 
Krąpiel). 
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16.Zakup wraz z dostawą suchego betonu na wykonanie fundamentów ogrodzenia boiska w 
Barzkowicach. 
17.Zakup filtrów wymiennych do wentylacji pomieszczenia świetlicowego w Strachocinie. 
18.Wykonano wewnętrzną linię zasilającą (WLZ) w energie boisko sportowe w Małkocinie. 
19.Naprawa urządzeń zabawowych wraz z wymianą uszkodzonych lub brakujących 
elementów na placach zabaw- zakończenie robót. 
20.Odnowienie oraz konserwacja urządzeń zabawowych placów zabaw- zakończenie robót.  
21.Zakup i dostawa materiałów na wykonanie rekreacyjnej wiaty drewnianej na boisku 
sportowym w Skalinie. 
22.Zakup i dostawa materiałów na wykonanie drewnianej wiaty na terenie rekreacyjnym w 
Lipniku. 
23.Naprawa drzwi wejściowych w budynku Koła Gospodyń Wiejskich w Koszewie. 
24.Roboty ziemne związane z uporządkowaniem i niwelacją terenu przy placu zabaw w 
Kiczarowie. 
25. Wykonano elewację budynku Ośrodka Zdrowia w Pęzinie wraz z wymianą okna i drzwi 
wejściowych. 
26. Naprawa nieszczelności dachu wraz z wyremontowaniem uszkodzonej ściany w 
pomieszczeniu świetlicy w Ulikowie.  
II. Postępowania o udzielenie zamówienia publicznego. 
1. W postępowaniu p.n. Budowa kontenerowego obiektu rekreacyjno- sportowego w Lipniku,  
wpłynęła jedna oferta Wykonawcy Zakład Ogólnobudowlany Instalatorstwo i pomiary 
Elektryczne Zygmunt Majewski, ul. Kołłątaja 20, 73-110 Stargard. Cena oferty 149 743,27 zł 
brutto, oferowany termin gwarancji – 60 miesięcy. 
Przetarg prowadzony w oparciu o Ustawę z dnia 29 stycznia 2004 r. - Prawo zamówień 
publicznych. 
2. Uruchomiono postępowanie przetargowe p.n. Rozbudowa oświetlenia drogowego. Część I 
Strzyżno budowa oświetlenia wieś połączenie dwóch linii. Część II Sułkowo budowa 
oświetlenia wzdłuż budynków mieszkalnych. 
Termin składania ofert do dnia 29.06.2016 roku. 
Przetarg prowadzony w oparciu o Ustawę z dnia 29 stycznia 2004 r. - Prawo zamówień 
publicznych. 
3. Uruchomiono postępowanie przetargowe p.n. Wykonywanie usługi usunięcia materiałów 
zawierających azbest z terenu Gminy Stargard w ilości ok. 160,96 Mg. 
Termin składania ofert do dnia 04.07.2016 roku. 
Postępowanie prowadzone w oparciu o Regulamin Udzielania zamówień do 30 000 euro w 
Urzędzie Gminy Stargard. 
4. Gmina Stargard zgłosiła współuczestnictwo w grupie zakupowej której liderem jest Powiat 
Stargardzki, we wspólnym postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego na zakup 
energii elektrycznej. 
Przetarg prowadzony w oparciu o Ustawę z dnia 29 stycznia 2004 r. - Prawo zamówień 
publicznych. 
III.  Bieżąca praca referatu wynikająca z zakresu prowadzonych spraw. 
REFERAT PLANOWANIA PRZESTRZENNEGO 

1. Wydano: 
− 24 decyzje o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu, w tym: 

- 18 decyzji na budowę budynków mieszkalnych jednorodzinnych, 
- 2 decyzje na budowę budynku gospodarczego, 
- 1 decyzję w sprawie zmiany uprzednio ustalonych warunków zabudowy, 
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- 3 decyzje na rozbudowę budynku mieszkalnego, 

− 3 decyzje o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego – budowa odcinka sieci 
wodociągowej w Żarowie, budowa odcinka sieci gazowej średniego ciśnienia w Żarowie, 
zmiana Decyzji Nr 12/16 o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego z dnia 22 
kwietnia 2016 r. wydanej dla inwestycji polegającej na przebudowie i rozbudowie szkoły 
podstawowej wraz z salą gimnastyczną w Sownie,     

− 8 postanowień w sprawie zaopiniowania zgodności wstępnego projektu podziału 
nieruchomości z ustaleniami miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego;  

2. Przygotowanie do uchwalenia projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego i projektu zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy dla przebiegu linii elektroenergetycznej wysokiego napięcia 
110  kV relacji Drawski Młyn – Morzyczyn oraz uchwały dotyczącej aktualności Studium 
gminy i obowiązujących planów miejscowych;    

3. Kontynuacja procedury uzyskania zgody na zmianę przeznaczenia gruntów leśnych na 
cele nieleśne w ramach miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
obrębu Wierzchląd; 

4. Rozpoczęcie etapu opiniowania projektu zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy w obrębach Poczernin i Warchlino – projekt 
poddano opiniowaniu przez Gminną Komisję Urbanistyczno – Architektoniczną; 

5. Przeprowadzenie weryfikacji zgód wyrażonych przez właścicieli nieruchomości 
mieszkalnych i siedliskowych znajdujących się w odległości mniejszej niż 2000 m od 
planowanej farmy elektrowni wiatrowych w obrębach Poczernin i Warchlino, 
przedłożonych przez inwestora w związku z warunkiem określonym Uchwałą 
Nr XXIX/261/13 Rady Gminy Stargard Szczeciński z dnia 24 maja 2013 roku; w wyniku 
weryfikacji stwierdzono, że pisemne zgody wyraziło 45,55 % właścicieli nieruchomości 
w m. Siwkowo, Rogowo, Poczernin i Warchlinko, tj. 82 osoby na ogólną liczbę 180 osób 
będących właścicielami nieruchomości, dla których odległość lokalizacji elektrowni 
wiatrowych jest mniejsza niż 2000 m; dla poszczególnych miejscowości wartości te 
wyniosły: Siwkowo - 9,09 % (zgoda wyrażona przez 1 osobę z 11 właścicieli), Rogowo -  
65,71 % (zgoda wyrażona przez 23 osoby z 35 właścicieli), Poczernin - 52,04 % (zgoda 
wyrażona przez 51 osób z 98 właścicieli), Warchlinko - 19,44 % (zgoda wyrażona przez 7 
osób z 36 właścicieli). 
 

REFERAT GOSPODARKI NIERUCHOMOŚCIAMI I ROLNICTWA 
1. Wydano 7 decyzji zatwierdzających projekty podziału nieruchomości w obrębach: 

Kiczarowo, Klępino, Kurcewo, Poczernin i Żarowo. 
2. Wydano 3 zaświadczenia o prowadzeniu i posiadaniu gospodarstw rolnych, położonych 

na terenie gminy w obrębach: Krąpiel, Trzebiatów i Tychowo. 
3. Poświadczono 2 oświadczenia o okresie posiadania i wielkości gospodarstw rolnych, 

położonych na terenie gminy w obrębach Strachocin i Trzebiatów. 
4. Wydano 10 decyzji zezwalających na usunięcie drzew w miejscowościach: Grzędzice, 
Żarowo, Witkowo, Lubowo, Tychowo, Kiczarowo, Warchlino, Małkocin. 

5. Wystąpiono z wnioskami do Starosty Stargardzkiego o wydanie zezwolenia na usunięcie 
drzew w miejscowościach: Poczernin, Grabowo, Sowno. 

6. Wydano decyzję umorzeniową w sprawie wyrażenia zgody na usunięcie drzew w 
miejscowościach: Tychowo i Krąpiel. 

7. Wystąpiono do Konserwatora Zabytków w Szczecinie o wydanie zgody na uprzątnięcie 
wywrotu w zabytkowym Parku w Barzkowicach. 
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8. Wydano postanowienie o odstąpieniu od obowiązku przeprowadzenia oceny 

oddziaływania przedsięwzięcia na środowisko dla planowanego przedsięwzięcia 
mogącego potencjalnie znacząco oddziaływać na środowisko polegającego na „Budowie 
farmy fotowoltaicznej o mocy 1MW, wraz z niezbędną infrastrukturą techniczną, na 
działce oznaczonej numerem 14/2, położonej w obrębie Lipnik, gmina Stargard”.  

9. Wydano decyzję umarzającą postępowanie w sprawie wydania decyzji o środowiskowych 
uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia pn.:  
1) Budowa dwóch wiat stanowiących zadaszenie istniejącego parkingu, których pokrycie 

dachowe stanowić będą ogniwa fotowoltaiczne oraz montaż ogniw fotowoltaicznych 
na części dachu budynku hotelu. Ogólna moc zamontowanych ogniw wynosić będzie: 
39,76 KW. Ogólna powierzchnia zamontowanych ogniw nie przekroczy 300 m². 

2) Instalacja powietrznej pompy ciepła o mocy 2x 32 KW  energii cieplnej dla  budynku 
istniejącego hotelu. 

Przedsięwzięcie będzie realizowane na działce 197/3 w obrębie Żarowo, gmina Stargard. 
10. Przygotowano projekt uchwały w sprawie: 

� zmiany uchwały dot. przyjęcia i wdrożenia do realizacji Planu Gospodarki 
Niskoemisyjnej dla Gminy Stargard, opracowanego w ramach realizacji projektu 
pn. „Zintegrowany Plan Gospodarki Niskoemisyjnej Szczecińskiego Obszaru 
Metropolitalnego” 

� ustanowienia użytku ekologicznego pn. „Niebieski korytarz ekologiczny koryta 
rzeki Iny i jej dopływów - II” 

Zarządzenia Wójta Gminy Stargard 
Wydane od dnia 25 maja 2016 roku do dnia 28 czerwca 2016 roku 
 
1.   Zarządzenie Nr 89/16 z dnia 25 maja 2016 w sprawie ustalenia zmian budżetu do uchwały 

Nr XVIII/120/16 Rady Gminy Stargard z dnia 25 maja 2016 roku 
2.   Zarządzenie Nr 90/2016 z dnia 31 maja 2016 roku w sprawie zmian budżetu gminy na 

2016 r. 
3 Zarządzenie Nr 91/16 z dnia 31 maja 2016 roku w sprawie utworzenia stanowiska 

kierownika Referatu Organizacyjnego Spraw Społecznych i Obywatelskich 
4 Zarządzenie Nr 92/16 z dnia 31 maja 2016 roku w sprawie utworzenia stanowiska 

kierownika referatu Finansowego 
5 Zarządzenie Nr 93/16 z dnia 3 czerwca 2016 r. w sprawie przyjęcia Diagnoz Potrzeb w 

zakresie obszarów wsparcia uczniów w szkołach prowadzonych przez Gminę Stargard 
6 Zarządzenie Nr 94/16 z dnia 6 czerwca 2016 r. dotyczące przygotowania projektu 

uchwały rady gminy zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia i wdrożenia do realizacji 
Planu Gospodarki Niskoemisyjne dla Gminy Stargard, opracowanego w ramach realizacji 
projektu pn. „Zintegrowany Plan Gospodarki Niskoemisyjnej Szczecińskiego Obszaru 
Metropolitalnego” 

7 Zarządzenie Nr 95/16 z dnia 6 czerwca 2016 r. dotyczące przygotowania projektu 
uchwały w sprawie zwołania zebrania wiejskiego 

8 Zarządzenie Nr 96/16 z dnia 7 czerwca 2016 r. w sprawie przygotowania projektu 
uchwały dotyczącej aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Stargard Szczeciński oraz obowiązujących miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego na terenie gminy Stargard. 

9 Zarządzenie Nr 97/16 z dnia 7 czerwca 2016 r. w sprawie przygotowania projektu 
uchwały dotyczącej uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard Szczeciński 
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10 Zarządzenie Nr 98/16 z dnia 7 czerwca 2016 r. w sprawie przygotowania projektu 

uchwały dotyczącej uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Stargard dla przebiegu linii elektroenergetycznej  wysokiego napięcia 110kv w 
obrębach Lipnik, Klępino, Kiczarowo, Strachocin, Ulikowo, Sułkowo, Tychowo, 
Trzebiatów i Krąpiel. 

11 Zarządzenie Nr 99/16 z dnia 8 czerwca 2016 r. w sprawie przygotowania projektu 
uchwały rady gminy w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2015 rok. 

12 Zarządzenie Nr 100/16 z dnia 9 czerwca 2016 r. w sprawie przygotowania projektu 
uchwały rady gminy w sprawie zmian budżetu gminy na 2016 r. 

13 Zarządzenie Nr 101/16 z dnia 9 czerwca 2016 r. dotyczące przygotowania projektu 
uchwały rady gminy w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego pn. „Niebieski 
korytarz ekologiczny koryta rzeki Iny i jej dopływów –II” 

14 Zarządzenie Nr 102/16 z dnia 9 czerwca 2016 r. w sprawie przygotowania projektu 
uchwały Rady Gminy w sprawie zasad postępowania  w sprawach udzielania dotacji w 
zakresie ratownictwa wodnego. 

15 Zarządzenie Nr 103/16 z dnia 15 czerwca 2016 r. w sprawie ogłoszenia wykazu 
nieruchomości przeznaczonej do wydzierżawienia. 

16 Zarządzenie Nr 104/16 z dnia 15 czerwca 2016 r. w sprawie ogłoszenia wykazu 
nieruchomości przeznaczonej do wydzierżawienia. 

17 Zarządzenie Nr 105/16 z dnia 15 czerwca 2016 r. w sprawie ogłoszenia wykazu 
nieruchomości przeznaczonej do wydzierżawienia 

18 Zarządzenie Nr 106/16 z dnia 15.05.2016 r. w sprawie ogłoszenia wykazu 
nieruchomości przeznaczonej do wydzierżawienia 

19 Zarządzenie Nr 107/16 z dnia 15 czerwca 2016 r. w  sprawie ogłoszenia wykazu 
nieruchomości przeznaczonej do wydzierżawienia 

20 Zarządzenie Nr 108/16 z dnia 15 czerwca 2016 r. w sprawie ogłoszenia wykazu 
nieruchomości przeznaczonej do wydzierżawienia 

21 Zarządzenie Nr 109/16 z dnia 15 czerwca 2016 r. w sprawie ogłoszenia wykazu 
nieruchomości przeznaczonej do wydzierżawienia 

22 Zarządzenie Nr 110/16 z dnia 15 czerwca 2016 r. w  sprawie powołania komisji 
przetargowej dla zadania pn. Rozbudowa oświetlenia drogowego, Część I Strzyżno 
budowa oświetlenia wieś połączenie dwóch linii. Część II Sułkowo budowa oświetlenia 
wzdłuż budynków mieszkalnych. 

23 Zarządzenie Nr 111/16 z dnia 16 czerwca 2016 r. dotyczące projektu uchwały w sprawie 
zwołania zebrania wiejskiego. 

24 Zarządzenie Nr 112/16 z dnia 16 czerwca 2016 r. w sprawie zmian w budżecie gminy na 
2016 r. 

25 Zarządzenie Nr 113/16 z dnia 21 czerwca 2016 w sprawie zmiany Regulaminu 
Wynagradzania pracowników Urzędu Gminy Stargard 

26 Zarządzenie Nr 114/16 z dnia 28.06.2016 w sprawie ustanowienia służebności 
gruntowej drogi koniecznej. 

27 Zarządzenie Nr 115/16 z dnia 28.06.2016 r. w sprawie przygotowania projektu uchwały 
dotyczącej przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla działki Nr 53/1 położonej w obrębie ewidencyjnym Klępino. 

Radni uwag i pytań do informacji Wójta nie zgłosili. 
Ad.19 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal powiedział, że na ile czas mu pozwala to 
również uczestniczy w różnych spotkaniach czy uroczystościach  i jako przykład podał ,że w 
ostatnim czasie uczestniczył w zorganizowanej w Sownie Olimpiadzie Przedszkolaków.  
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Następnie przewodniczący rady odczytał pisma jakie wpłynęły do biura rady od ostatniej  
sesji, a mianowicie :  
- pismo Sołtysa i Rady Sołeckiej sołectwa Grabowo w sprawie renowacji boiska sportowego  
W tym temacie głos zabrał Wójt Gminy i wyjaśnił sprawę dotyczącą renowacji boiska w  
miejscowości  Grabowo, a przeznaczonych na ten cel po zmianie przedsięwzięcia środków z  
funduszu sołeckiego w roku 2015, gdzie do końca roku 2015 nie został złożony wniosek o 
uruchomienie środków, a zgodnie z przepisami  ustawy o funduszu sołeckim środki nie 
wykorzystane w roku budżetowym wygasają z upływem roku , ale jak powiedział Wójt z 
uwagi na potrzebę realizacji tego zadania dla mieszkańców sołectwa Grabowo zadanie to 
zostanie wykonane ze środków budżetu w 2016 r.  
- pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej w Małkocinie w sprawie nadania z dniem  
  1.09.2016 r. imienia Janusza Korczaka Szkole Podstawowej w Małkocinie   
oraz pismo Wójta Gminy skierowane do Pani Dyrektor Szkoły w Małkocinie  informujące, iż 
na sesji wrześniowej zostanie podjęta stosowna uchwała , a uroczystości nadania imienia 
szkole  należy połączyć z Świętem Edukacji Narodowej i to, że sztandar zostanie zakupiony 
przez  Gminę. 
Ad.20 
Interpelacje nie zostały zgłoszone. 
Ad.21    
Radny Mariusz Sikorski zapytała o następujące sprawy; 
- pierwsza sprawa dotyczyła progów zwalniających przy Szkole Podstawowej w Grzędzicach,    
   gdzie na ten temat jak powiedział radny rozmawia się  już pół roku , a nic  nie zrobiono, 
- druga sprawa o którą zapytał radny dotyczyła zmiany kursów autobusów MZK mimo   
   negatywnej opinii sołectwa  i gminy. 
Wójt Gminy odpowiadając w sprawie zmiany kursów autobusów powiedział, że odbyła się 
rozmowa  w sprawie kursów autobusów do miejscowości  Smogolice, bo z propozycji MZK   
w okresie wakacyjnym miały do tej miejscowości wcale nie wjeżdżać, a po dyskusji  wyrazili 
zgodę na dwa kursy natomiast na  temat Grzędzic będzie rozmowa.  
Radny Mariusz Sikorski powiedział, że należy ten temat potrakować poważnie, a następnie 
zgłosił problem dotyczący  złego oznakowanie ulicy Wierzbowej w Grzędzicach i wyjaśnił na 
czym to polega i dopowiedział, że należy zrobić z tym porządek. 
Radny Maciej Lipka poruszył temat dotyczący  transportu zbiorowego  do miejscowości 
Smogolice i zaznaczył, że została wyjaśniona sprawa tych dwóch kursów w okresie 
wakacyjnym do Smogolic  przez Pana Wójta. Następnie powiedział o problemie 
mieszkańców Smogolic  z kursem o godz. 14 –stej ze Stargardu, gdzie nie wszyscy na ten 
kurs mogą zdążyć, a następny kurs dopiero jest o godz. 15 38  i tutaj radny powiedział ,że 
należy w tej sprawie coś zrobić, aby mieszkańcy Smogolic mieli zapewniony transport. 
Radna Małgorzata Cieplak powiedział, że w związku ze zgłaszanymi uwagami w sprawie 
braku wykaszania  poboczy dróg powiatowych, Pan Wójt miał rozeznać temat i zapytała czy 
pobocza dróg będą koszone.  
Wójt Gminy odpowiedział, że będą koszone. 
Radny Mateusz Jarosz poinformował ,że został wykonany chodnik w Strachocinie przy 
drodze gminnej, a następnie zapytał o chodnik do szkoły przy drodze powiatowej, który ma 
być wykonany w tym roku ze środków pochodzących z długu powiatu, a dziś powiedział 
radny dowiedziałem się, że  Pan Wójt zdecydował o  chodniku w Witkowie. 
Wójt Gminy odpowiedział, iż  w ramach tego długu uzgodnione zostało że będzie wykonany 
chodnik w Strachocinie, Witkowie i Pęzinie w minimalnym zakresie, aby połączyć te dwa 
chodniki i tutaj się nic nie zmieniło , dodał wójt . Czekamy na pisemne potwierdzenie w jaki 
sposób ten dług naliczyć, bo są różne metody  dla nas jest to od drogi Żarowo-Sowno, a   za  
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inne nie mamy jeszcze naliczone i wójt dodał ,że z tego gmina się nie wycofuje. Ponadto wójt 
poinformował, że na sesji Rady Powiatu była dyskusja, aby zdjąć zadanie dotyczące chodnika 
w Pęzinie, a w zamian remont chodnika w mieście, jak dodał wójt jest zapewnienie Starosty, 
że z tego się nie wycofa. 
Radny Mateusz Jarosz powiedział, że rano rozmawiał telefonicznie ze Starostą i usłyszał ,że 
po uzgodnieniu z Wójtem w ramach tego długu ma być wykonany chodnik w Pęzinie (100 
tys. zł ) i Witkowie ( 200 tys. zł ) . 
Wójt Gminy odpowiedział, że jeżeli nie będzie porozumienia na piśmie to gmina złoży skargę 
do SKO. 
Radny Mateusz Jarosz poruszył temat  chodnika w Trzebiatowie i wykonania jego poprawy  o 
którym się tyle mówi i nic się nie zrobiło. 
Wójt Gminy odpowiedział ,że jest takie zobowiązanie powiatu ,że sami to musza naprawić 
skoro źle wykonali. 
Sołtys sołectwa Trzebiatów Pan Roman Kłoda wyjaśnił, że chcą tą sprawę zamydlić bo taka 
była rozmowa przedstawicieli Powiatu i zadaniem sołtysa Wójt nie powinien złotówki 
dołożyć do poprawienia tego chodnika .Starosta obiecał podczas rozmowy z sołtysem, że 
zweryfikuje ten temat i zajmie się naprawą tego chodnika , bo co to jest za chodnik po którym 
płynie woda- dodał sołtys.  
Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal powiedział ,że należy Trzebiatów dokończyć i 
poprawić ten chodnik  i tutaj przewodniczący zwrócił się do Wójta Gminy, aby naciskać na 
Starostę o  dokończenie sprawy chodnika jak również zabiegać o remont drogi. 
Następnie przewodniczący rady powiedział o sprawach dotyczących miejscowości  Sułkowo, 
a mianowicie sprawa dwóch  progów zwalniających o czym informowała pani sołtys i 
dodatkowe oświetlenie w tej miejscowości. 
Kolejno przewodniczący rady przypomniał, że  w poprzedniej kadencji było zapewnienie 
Starosty odnośnie budowy chodników, bo chodziło o bezpieczeństwo mieszkańców, a 
następnie przewodniczący   wypowiedział się na temat długu powiatu wobec gminy, jego 
naliczenia i kwestii rozliczenia oraz  zobowiązań wobec gminy i to, że należy ich trzymać za 
słowo. 
Radna Wiesława Kuśnierz odnosząc się do spraw związanych z  chodnikami powiedziała o 
złym wykonawstwie tych chodników przez Powiat i jako przykład podała niedawno 
wykonany chodnik w Małkocinie w kierunku szkoły, gdzie próbowano winę za uszkodzenie 
chodnika przepisać energetyce . To nie jest uszkodzenie przez samochody energetyki dodała 
radna, bo idąc po tym chodniku czuje się góry i doliny. Wykonanie jest okropne, a kto przyjął  
te prace, nie ma żądnego nadzoru i tutaj radna powiedziała, że  obecnie chodnik stanowi 
zagrożenie dla dzieci w drodze do szkoły. 
Kolejno radna powiedziała , że mija półrocze i ma pytanie od mieszkańców Warchlina co z 
inwestycją dotyczącą ich świetlicy  i na jakiem jest etapie, a następnie powiedziała o 
zapytaniu mieszkańców Małkocinie odnośnie remontu drogi Małkocin Grabowo gdzie 
obiecano wykonanie odcinka po stronie Małkocina . 
Wójt Gminy odnosząc się do sprawy remontu świetlicy w Warchlinie wyjaśniając powiedział 
o trudnej sytuacji i przypomniał, że  w budżecie zapisanych jest 250 tys zł, a sporządzony  
kosztorys  to kwota  bardzo wysoka jedynym kierunkiem powiedział wójt to podzielić 
kosztorys i aby nie robić wszystko na raz, a jedynie budynek i to w innym standardzie. Do 
płowy lipca  będą wiedział powiedział wójt jak to finansowo będzie wyglądało. 
Odnośnie remontu drogi w   Małkocinie to wójt powiedział ,że  w okresie wakacji kiedy 
dzieci nie jeżdżą należy tą drogę  zrobić. 
Radna Sylwia Więcek odnosząc się do remontów dróg  powiedziała o stanie drogi Koszewko 
i odcina drogi  Skalin-Wierzchląd, gdzie zdaniem radnej na tych drogach jest tragedia i długo  
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trzeba czekać na naprawę, firma która wygrała przetarg sobie nie radzi i utknęła obecnie w 
Grzędzicach i Lubowie, albo nie mamy środków. 
Wójt Gminy odpowiedział, iż wiemy ile mamy środków i co jest do zrobienia,  prace są 
wykonywane powiedział wójt i zaległości będą odrobione, a następnie wójt  poinformował co 
wykonano w sprawie oświetlenia i co jeszcze będzie wykonane, ale po przetargach dodał wójt 
zostanie trochę środków i tutaj będziemy rozmawiać czy przeznaczyć te środki na   wymianę 
żarówek, czy na drogi, ale o tym będziemy rozmawiać we wrześniu. 
Radny Jarosław Kornet powiedział, że ma zapytanie  do Starosty, a zarówno do Zarządu Dróg 
Powiatowych , bo tyle się mówi o bezpieczeństwie i czy w rozmowach Pan Starosta bierze 
pod uwagę niedokończoną inwestycję w kierunku Goleniowa, która się zatrzymała na 
miejscowości Żarowo. Obciążenie ruch i jej skala  w miejscowości Sowno jest większa i czy  
Pan Starosta na ten temat coś mówił, była odpowiedź pisemna Starosty w tej sprawie, że 
będzie weryfikowane i tutaj radny dopowiedział, co będzie weryfikowane skoro było 
zaakceptowane. To są marnowane środki jeżeli tak się wykonuje inwestycje, a odczucie 
społeczeństwa jest takie, że pan Starosta zapewniał o tej inwestycji . 
Wójt Gminy odpowiedział ,że też jest zaniepokojony i na tą okoliczność otrzymał telefon 
mieszkańca Sowna, który zapytał Wójta co mają zrobić, bo chcą oddać te pieniądze za wykup 
gruntu pod chodnik , bo lepiej by było gdyby były tam dalej ogródki i takie sygnały są od 
mieszkańców- powiedział wójt. 
Ad.22 
Radny Józef Tracz poruszył temat dotyczący wykonanego remontu świetlicy w Ulikowie 
polegającego na pomalowaniu ściany wewnątrz świetlicy. Radny poinformował ,że sam 
osobiście był w świetlicy i stwierdził, że ściana została  pomalowana, ale ściana obok, która 
graniczyła ze ścianą pomalowaną została zachlapana tynkiem i farbą przez wykonawców i tak  
pozostawiona. Czy wykonawca  malując ścianę nie mógł zamalować od razu ściany, którą 
zniszczył- powiedział radny. Co to była za firma dodał radny skoro używali rzeczy na 
wyposażeniu świetlicy TPD. Ta sprawa powinna być wyjaśniona powiedział radny i zapytał 
gdzie był nadzór z gminy. 
Pan Zygmunt Stępień sołtys sołectwa Kiczarowo poruszył następujące sprawy dotyczące 
drogi powiatowej na terenie miejscowości Kiczarowo, a mianowicie : 
 - oznakowanie miejscowości przenieść, ponieważ  zostały wybudowane nowe trzy  budynki , 
 - zebranie poboczy przy drodze powiatowej biegnącej przez  miejscowość Kiczarowo, co  
    zdaniem sołtysa poprawi bezpieczeństwo na tej drodze i nie będzie droga niszczona i tutaj 
sołtys przypomniał ,że w miesiącu lutym odbyła się wizja z udziałem przedstawiciela gminy i 
powiatu odnośnie odcinka biegnącego przez wieś i dalej nic się nie dzieje .   
Radny Mateusz Jarosz porosił o przyspieszanie sprawy dotyczącej podłączenia przyłączy   do 
świetlicy wiejskiej w Świętem. 
Radna Sylwia Więcek zapytała w sprawie oświetlenia w miejscowości Koszewko ponieważ 
ogłoszono przetarg , a pytanie dotyczyły tego, czy został wyłoniony wykonawca. 
Wójt Gminy odpowiedział, że jeszcze nie i zaznaczył, iż  do końca wakacji oświetlenie 
powinno być wykonane. 
Pan Roman Kłoda sołtys sołectwa Trzebiatów powiedział o tym ,że droga do Brudzewic 
została wyremontowana przy rolników przy użyciu kruszywa nie szlaki i można powiedzieć o 
trwałości tego materiału- dodał sołtys i zwrócił się z prośbą do wójta , aby do remontów dróg 
zrezygnować z zakupu szlaki na rzecz kruszywa. 
Radny Jarosław Kornet jako komentarz do wypowiedzi sołtysa z Kiczarowa powiedział, że 
Powiat powinien wszędzie ścinać pobocza dróg z uwagi na bezpieczeństwo, ponieważ taki 
stan powoduje pogorszenie się stanu technicznego jezdni.  
Ad.23 
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Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal podał termin zwołania sesji po przerwie 
wakacyjnej na dzień 23 września 2016 r. o godz. 10 00 poprzedzonej  posiedzeniami komisji : 
- komisja gospodarki mienia komunalnego i budżetu dnia 19 września 2016 r. godz. 830 , 
- komisja socjalno-porządkowa i oświaty dnia 20 września 2016 r. godz. 830 , 
- komisja rewizyjna dnia 21 września 2016 r. godz. 800. 
Wójt Gminy wręczył Pani Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Annie 
Ładniak Certyfikat dla Gminy Stargard za skuteczne motywowanie dłużników 
alimentacyjnych do spłaty zaległych zobowiązań.   
Ad.24 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal 
podziękował wszystkim za udział i o godz. 1200 zamknął obrad XIX sesji Rady Gminy 
Stargard. 
 
                                                                                                   Przewodniczący Rady Gminy  
                                                                                                              
                                                                                                          Edward Kosmal  
 
Protokołowała: 
Z.  Stoczkowska  


